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В статье акцентируется внимание на следующих аспектах затронутой проблемы. Во-первых, 
на необходимости понятийного уточнения важнейшей категории современной юриспруденции от 
наносных новаций последнего времени. Речь идет об участившемся переносе устоявшегося поня-
тия на частные случаи объединения определенных процессов в обществе. Во-вторых, в тени или 
недостаточно исследованными остаются иные аспекты, непосредственно вытекающие из сути пра-
вовой системы как исторически и объективно обусловленной совокупности правовых явлений, ин-
ститутов и процессов не только государства, но и иных государственно организованных обществ, 
имеющих место в современном мире.
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The article focuses on the following aspects of the problem raised. First, on the need for a conceptual 
clarification of the most important category of modern jurisprudence from the superficial innovations 
of recent times. We are talking about the more frequent transfer of an established concept to particular 
cases of combining certain processes in society. Secondly, other aspects remain in the shadow or 
insufficiently studied, directly arising from the essence of the legal system as a historically and objectively 
determined set of legal phenomena, institutions and processes not only of the state, but also of other 
state-organized societies taking place in the modern world.
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